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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:462 Sena EU-utbetalningar till lantbrukare

När man reser runt bland lantbrukare, nu senast i Skaraborg, kommer ständigt 
frågan om de försenade EU-utbetalningarna upp.

Många har fortfarande inte fått ut sina pengar från 2015, vilket innebär stora 
likviditetsproblem och att man i stället får gå till banken och låna i väntan på att 
EU-ersättningarna ska betalas ut.

Detta är naturligtvis helt oacceptabelt; självklart ska landets lantbrukare precis 
som alla andra kunna få ut sina ersättningar i tid. 

Vid en försenad betalning i andra sammanhang kräver både samhället och 
andra fordringsägare straffskatter, straffavgifter, påminnelseavgifter eller 
räntekompensation vid en försenad inbetalning.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht: 

Avser statsrådet att på något sätt ta initiativ för att kompensera de lantbrukare 
som har drabbats av de sena EU-utbetalningarna?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-13
Besvaras senast
2017-12-27
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


